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Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over een smogplan voor hete zomers (ingezonden 7 juli 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met de oproep van Milieudefensie voor een smogplan voor 
hete zomers?1 

Vraag 2
Bent u bereid onderzoek te doen naar de noodzaak voor een dergelijk plan 
om mensen met luchtwegklachten tijdig te waarschuwing en gezondheidsrisi-
co’s te beperken? 

Vraag 3
Bent u bereid om, als uit dit onderzoekt blijkt dat dit nodig is, een smogplan 
voor hete zomers op te stellen? Zo ja, op welke termijn gaat u dit doen? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hebben omringende landen een smogalarm en/of smogplan? Zo ja, hoe 
verhouden deze plannen en alarmen zich met de Nederlandse? Kunnen deze 
plannen gebruikt worden als basis voor een smogplan voor hete zomers in 
Nederland? 

Vraag 5
Kunt u de Kamer informeren over hoe het staat met de uitvoering van de 
motie Cegerek/ Van Veldhoven (Kamerstuk 34 000 XII nr. 31) waarin verzocht 
wordt om het smogalarm zodanig vorm te geven dat mensen met luchtweg-
aandoeningen tijdig gewaarschuwd worden en daarbij zoveel mogelijk 
aansluiting te zoeken bij de ons omringende landen? 

Vraag 6
Kunt u, indien dit nog niet is gebeurd, deze motie zo snel mogelijk alsnog 
uitvoeren opdat deze zomer nog van het verbeterde smogalarm gebruik kan 
worden gemaakt?

1 http://www.nu.nl/zomerweer/4080923/milieudefensie-wil-smogplan-hete-zomers.html
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